
PROCES VERBAL 

Adunarea Generala 
Organizatia Nationala "Cerceta$ii Romaniei" (ONCR) 

6-7 apriiie 20i9, Bucure$ti 

incheiat astazi, 7 aprilie 2019, loc. Bucure!;ti 

Sambata, 06.04.2019 

Adunarea Generala (AG) a Organizatiei Nationale "Cerceta$ii Romaniei" (ONCR) este deschisa 
sambata , 6 aprilie 2019, ora 10:39 de catre Andrei Avram, Pre$edintele in funqie, care adreseaza 
cuvantul de bun venit. 

Andrei Avram (Pre$edinte) sustine c~ este nevoie de o adaptare la societatea actual~ Si _este necesar~ 
<.:d cerceb:1$ii $i cercetd$ia sa evuiueze penlru a puted ii rriocleie i'r , sucietated actuaia . Ir, acest !>eri!>, 
propune ca AG-ul de anul acesta sa raspunda deopotriva la nevoile interne si externe ale cerceta$ilor, 
sa fie bazata pe un dialog constructiv, structurat, alaturi de organizare $i implicare. 

Este transmis in format video cuvantul din partea presedintelui Comitetului Organizatiei Mondiale a 
Mi$carii Scout, Craig Turpie (World Scout Committee Chairman) , care a pregatit un mesaj pentru 
ONCR. Mesajul vizeaza implicarea adultilor in miscarea cerceta$easca $i sustine dezvoltarea 
sistemului Woodbadge. 

in continuare, Andrei Avram adreseaza multumiri conducerii Colegiului Matei Basarab si saluta 
prezenta in sala a Biancai Nesiu Bedreag, fost presedinte al ONCR si membru actual in boardul FOSE. 
Adreseaza totodata multumiri delegatilor din partea Centrelor Locale pentru efortul de a fi prezenti 
$i pentru dorinta lor de implicare. 

Mihaela Girleanu (Director Executiv ONCR) face prezenta , se constata existenta cvorumului necesar 
pentru derularea AG: sunt prezente 69 de Centre Locale cu drept de vot din cele 75 Centre Locale 
legal i'nfiintate ( dintre care 72 de Centre Locale cu drept de vot) . Se consemneaza prezenta invitatilor 
fara drept de vot din cadrul Grupurilor Candidate. (Anexa 1). 

Andrei Avram (Pre$edinte) declara deschisa AG anuala 2019. 
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Mihaela Gi'rleanu (Director Executiv ONCR) $i Adi Grigorescu (Centru Local Cerceta$ii Marini , 
Constanta) , reprezentant din partea proiectului "Diagonal", din partea Centrelor Locale. Componenta 
prezidiului este supusa la vot $i aprobata in unanimitate. 

Este prezentata Comisia de Redactare a Procesului Verbal (PV) : Robert 0rmosi (Centrul Local 
Cerceta$ii Marini, Constanta) ~i Nadejda Codreanu (Centru Local Cetatea Rosie , Sibiu) . 

Nu sunt obieqii din plen. 

Este propusa Comisia de numarare a voturilor : $tefan State, Ana Maria Pamfile si Alexandra 
Casandroiu (Centru Universitar Bucure~ti) si Mircea Nicolae (Centru Locai Aib , Bucuresti) . Propunerea 
este supusa la vot ~i aprobata in unanimitate. 

Nu sunt obieqii din plen . 

Se pn:zinta Ordine;:i de 7i (Oil'. ) a AG 2019 (Anexa 2) . 

Andrei Avram (Pre$edinte) propune sa aiba lac 2 Adunari Generale 1ntr-un an . Este nevoie de mai 
mult dialog $i consultare Tntre nivelul national $i local , este necesar un cadru initial - prima AG pentru 
lansarea unor idei care pot fi dezbatute, argumentate, urmand ca la cea de -a doua AG , aceste 
propuneri sa poata fi votate . Prima Adunare Generala , din luna aprilie , sa aiba focusul pe partea de 
raportare anuala narativa $i financiara , inclusiv descarcarea de gestiune, $i pentru a lansa teme de 
discutie $i a doua sa aiba loc dupa vara cerceta$easca, in toamna , pentru a putea fi votate propunerile 
dczbatutc :n prime:: AG $i pentru a putea votJ bugetu! pe anu! urmator in acord cu rea!itatea . 



Propunerea nu trebuie votata 1n s;n- ,.. ____ ._ _ ~ v · . 
una Extraordinara . astf I " c , uo, c::>Lc ',ecesara inform area aceste1 nevoi pentru o alta AG 

, e propunerea este ca bugetul pentru 2020 sa fie adoptat la AG din toamna .' 

lulian Pop (C · de discutii escu ent~u Local _Ecat~nna -~eo~oroiu , _Targu Jru) mentioneaza ca AG nu este un torum 
a inforrnat.ii~o~~~~~~:: ~;e;~~rrea d1scut11lor in plus rn cadrul AG prin trimiterea mai rapida $i eficienta 

~ad_~_Io~~ite:c~ (Centru Lo~al Targu Mures) saluta propunerea de 2 AG pe an mentionand ca 
aCe:,n::a a, prcsupun- c--" .. -· __ ; m---' ~ ... __ : b . v v ' · 
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1 ,u, u~ ~c, L• m u11, 

re geogra rc. De asemenea , propune sa aiba loco AG extraordinara online. · 

Elena -Lupoaea -Petrea ( Centru Local Orizon"L no,-a-,u-v'; V "" V V 

2020 
- G , .,. prnpune sa ,ie facuta propunerea bugetara 
in A actual Si rectificarile in AG din toamna . 

Andrei Avram (Precedinte) p · - - t . . .,. recrzeaza ca ermenele de feedback au fost respectate potrivit Statutului 
s1 Regulamentulur actual. ' 

Andrei Avram (Presedinte) propune sa nu se adauge la oz propunerea de Buget 2020 . 
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Andrei Avram (Presedinte) prezinta pe scurt programui AG. 

Se mentioneaza ca alaturi de sesiunile plenare de vot vor fi 2 sesiuni de ateliere facilitate in mare 
parte de membrii ~o~siliului Director. Aceste sesiuni sunt totodata un spatiu de 

1

dialog cu membrii 
CD (unde se vor pnm~ feedback , propuneri , solutii) , urmand ca o serie de concluzii ale atelierelor sa 
f:e prezentate plenar 1n cea de a doua zi a AG Pentru sesiunea de V" .. p..-ivinl'i "1nfi;n1-a ....... i c:i rlorFiint~n • Vt.. II IIIU I Ill L II..,,, u-.....:,1111 '),UII 

se precize~za ca n~ va fi vu~ f?r~m de int_rebari , ci doar prezentare $i vot. Ultimul punct din agenda 
este o ses1une de rntreban s1 raspunsun cu reprezentantii proiectelor/ nivelului national (cu timp 
alocat de 2 ore) . 

Elena Lupoaea - Petrea (Centru Local Orizont, Bra~ov) se asigura ca 'intrebarile trimise de Centru Local 
pe care ii reprezinta sunt inregistrate . Mihaela Girleanu (Director Executiv ONCR) mentioneaza ca a 
fost o eroare in formularul online pentru inregistrarea la ateliere , dar confirma ca int:rebarile sunt 
111registrate. 

Adriana Prodan (Centru Local Deva) precizeaza ca AG a Centrului Local Deva a avut loc in weekend 
ul trecut Si propunerile pentru OZ AG ONCR s-au putut face doar pana in 5 martie 2019 . Se propune 
prelungirea termenului de propuneri din partea Centrelor Locale . 

Andrei Avram (Pre$edinte) mentioneaza ca aceasta este situatia reala : termenele prezinta o serie de 
deficiente. 

Este propusa la vot Ordinea de Zi a AG 2019 (Anexa 2) $i aprobata cu 66 voturi PENTRU , 1 
IMPOTRIVA, 1 ABJINERE (68 Centre Locale prezente) . 

Mihaela G7rleanu (Director Executiv ONCR) prezinta detalii administrative legate de participarea la 
r1tPliPrP . Anrlrei Avram (Pre~edinte) r.ted;ir~ ~e(fint;i AG s11srpnrlat ~, i;ir f)rlrtic:ipantii sunt invitr1ti la 

ateliere. 

Luc,a,ne AG sunt re:uate la ora 15 : 15. 

Sesiunea a doua incepe cu un mesaj din partea Orietei Hulea - Director General WWF. in contextul 
partenenatuiur recent incheiat (2U18) i ntre ONCR !;ii wwr, se transmite un mesaj de feiicitare pentru 
energia cercetasilor $i se face referire la misiunile similare ale celor 2 ONG -uri (ONCR, de a crea o 
11 ,mP mai huna , iar WWF rle a ajuta ca oarnenii ~i natura sa convietuiasca 'in armonie) $i eficienta 
mai mare a actiunilor comune pentru a raspunde la provocarile curente . Se face o scurta prezentare 
a WWF Roman.ia ( obiect de activitate, direqii de conservare, reprezentativitate a birourilor locale) . 
Misiunea comuna este de a ajunge ia cat mai muiti oameni ia nivei iocai , pentru a creste niveiui de 
implicare !;ii informare, pentru ca lumea sa aqioneze !;ii sa stimulezevf~ctoru_l politic. Traim 'i'ntr-o 
eooca unde omul pune in primejdie natura .: viata pe plan eta este pusa rn pen col ; ne-am asumat o 
provocare foarte mare in a face schimbari ; ne dorim sa reducem nivelul de a qi uni directe care 
afecteaza mediul , natura , clima - desigur si cu sprijinul cerceta$ilor. Modul in care ne producem 
i irdlld :;,i w 111 11e i ,r d11i,r, lr euuie c:1vule 111 vet.Jere µe lern ,en iur 1y ; trei.Juie Sd ne yc'.indi rn ~i ia yenerdtiiie 
care vin ; suntem prima generatie care nu poate nega efectele negative asupra mediului . Trebuie sa 



r idicarn nlvelul de ~mbitie, trebuie a.Juns impreuna la cat mai multi oameni , anul 2020 este un an 
i rnpC1rta11t la ntvel International , agenda 2030 pentru ctezvoltare durabila se va anallza , conventia 
pentru dlversltate biologi c~ se va reevaluc1 . WWF apreciaza celebrarea nationala de catre cercetasi a 
Orel Painantului . 

Pct. 1 pe OZ: Rezolufle: Dezvoltare Durablh\ in ONCR (Anexa 3) 

Daniela Boronti s (membru Consiliul Director) prezinta rezolutia ONCR Si arata care sunt nevoile reale 
pentru a putea promova si a ne asuma dezvoltarea durabila in cercetasie si totodata in organizatie. 
Oa ci t ire re:rnlutiei propuse. 

Este supusa la vot Adoptarea Rezolutiei pentru Dezvoltare Durabila si aprobata cu 63 voturi PENTRU, 
1 ABTINCRE, 0 I MPOTRIVA (64 Centre Locale PRCZENTE). 

Pct. 2 de pe OZ: Programul Cerceti~esc Mondlal de Mediu - World Scout Environment 
Programme (WSEP} (Anexa 4) 

Emanuel Hadimbu ( membru Consiliul Director) face initial o scurta introducere a evolutiei 
programului WSEP, mentionand ca in Romania lucrul s-a 1nceput din 2017, prin grantu! Lid! Si se va 
denumi Progamul Cercetasesc Mondial de Medlu, la finalul caruia cercetasii pot beneficia , pe langa 
activitatile derulate, Si de un insemn brodat, care va fl disponibil prin Scout Shop. Este prezentat 
programul , disponibil pentru toate ramurile de varsta . 

Si mona Sacaiianu (Centru Local Scout Floare de Colt Bucuresti) intreaba daca exista fise de 
activitate, cercetasii trebuie sa parcurga activitatile din fise sau trebuie create activitati separate? 

Delegatul din partea Centrului Local Panaitescu intreaba unde se gasesc badgeurile pentru program, 
iar Elena Lupoaea Petrea ( Centru Local Orizont Brasov) intreaba dad\ au fost consultate echipele de 
µ1 ogr arne pen tr u acest pr oces. 

Ca urmare a 1ntrebarilor din sala , se precizeaza ca programul este unul international , facultativ , care 
1ndude o parte teoretrca (acumularea de cunostinte), Si una practica (in care copiri Si tinerii trebuia 
sa faca efectiv, sub indrumarea adultului) . Badgeurile vor fi disponibile la Scout Shop. Programul a 
fost adapt(l t pentru tc1rn noastra cu sprijinul echipelor de programe. 

Andrei Avram ( Pre$edinte) precizeaza ca este un tip de program "think global, act local " Si spera sa 
existe cat mai multi partidpanti , iar la urmatorul AG national sa se poata face o evaluarea a 
,nsemnelor acordate ,n Centrele Locale . 

Pct. 3 de pe OZ: Lansare Woodbadge (Anexa 5) 

Florina Pauleti (co -coordonator Woodbadge) face o scurta introducere a proiectului , solicita atentie 
pent ru a fi urmari te 2 video-uri - unul de la cerceta$ii irlandezi care au mentorat primii cercetasii 
ro mani care au urrnat prograrnul si unul de la Diana Slabu - co-coordonator Woodbadge. 

Se prezint c\ Woodbadge-ul - slsternul de formare al adultllor confirm Anexei 5. 

Alexand1 u G, 1901 e ( membiu Echipa de Forrnare) prezinta sistemul de e-learniny , face o demonstratie 
n modului de funqionare si o sirnulnre a testului online, care solicita eel putin 80% din raspunsuri 
corecte. 

Andrei Avram propune Si este testat un sistem de vot online pe site-ul vot.scout.ro. Se constata Si 
se noteaza cateva inadvertente tehnice, se decide renuntarea temporara la folosirea sistemului 
electronic pentru a nu exista vreun dubiu cu privire -la corectitudinea votului. 

Mihaela G1rleanu (Di1ecto1 executiv ONCR) race prezenta (16 .30): 68 Ce,1tre Locale din 75 Centre 
locale legal infiintate ( cvorum necesar acoperit) 

Pct. 4 de pe OZ: Raportul de activitate al Consiliulul Director (Anexa 6) 

Rapoartele au fost publicate on!ine pe site -u! .A.G. Andrei Avram (Presedinte) prezinta pe scU1t 
activitatea din ultimul an Si rolului CD versus Echipa Executiva . 

Andrei Avram solicita ,ntrebari punctuale cu privire la activitatea CD. Raportul nu trebuie votat , doar 
se ia la cuno$tinta . 



L,tt p ://ag. scout.ro/wp-content/ uploads/ sit es/7/2019/ 03/Raport-CD-2018- -2019.pdf 

Pct. 5 de pe OZ: Raportul de activitate al Echipei Executive (Anexa 7) 

Mihaela Girleanu (Director Executiv ONCR) prezinta Tn primul rand echipa executiva actuala (Bianca, 
Loredana $i Ela). Mentioneaza aspectele pozitive $i provocarile anului 2018 (de exemplu : un flux 
mare de personal - schimbarea a trei secretari administrativi) $i solicita Tntrebari din partea AG. 

http: //scout.ro/ wp-co ntent/uploads/2019/04/ Ra portul-EE. pdf 

Se prezinta raportul financiar pe anul 2018 (Anexa 8) , tipuri de venituri/ cheltuieli. 

Iulian Neagu (delegat din partea Centrului Local Dej) i'ntreaba ce reprezinta cheltuiel ile pentru 
campurile nationale. Mihaela Giileanu explica ca e vorba de sumele tncasate din contributii care au 
fost cheltuite pe diferitele nevoi ale campurilor - mancare, administrativ, materiale etc. Exista un 
surplus la toate campurile. 

htt p://ag.scout .ro/wp-content/ uploads/ sites/7/ 20 19/ 03/ Ra port-venituri-%C8 %99i-cheltuieli-
201 8 v-actualizat a- 26.03.pdf 

Pct. 6 de pe OZ: Raportul Comisiei de Cenzori (Ar.exa 9) ~i Descarcarea de gestiur.e a 
ordonatorului principal de credite 

Andrei Avram ii invita pe Andrei Dinulescu , pre$edinte Comisia de Cenzori sa prezinte Raportul 
Cenzorilor. Andrei Dinulescu mentioneaza ca rolul Comisiei de Cenzori este sa faca un control 
financiar pentru situat1iie financiare inregistrate $i de a confirma ca situatia financiara retlecta 
realitatea. Acesta mentioneaza ca din controalele facute avem certitudinea ca patrimoniul ONCR a 
fost manageriat potrivi t . Sit 11atiile ar;i ta ca ONCR se poate s11stil"le financiar, ceea ce reprezinta ,in 

semn de maturitate. 

Andrei Avram, cu acordul Comisiei de Cenzori , propune descarcarea de gestiune pentru anul 2018 
prin votarea raportului financiar. Propunerea se aproba cu 65 de voturi PENTRU ~i 2 ABJINERI (67 
Centre Loctite prczcnte) . 

Pct . 7 de pe OZ: Raportul Centrului Cerceta~esc l'llocrich - H. C. Habermann (Anexa 10) 

Nadejda Codreanu (Director Centrul Cerceta~esc Nocrich - H.C. Habermann) $i Amalia Bohateret 
(Coordonator Pro1ecte Centrul Cerceta~esc Nocnch - H.C. Habermann) prezinta raportui de activitate 
al anului 2018 . De asemenea, se prezinta situatia proiectelor $i oportunitatile oferite de Centrul Scout 
?i face apel la voluntarii din cadnil ONCR pentn1 a se implica la dezvoltarea !?i mentenanta Cent rului . 

Dumitru Ardeleanu (Centru Local Orizont Bra$OV) are doua intrebari : de ce nu se prezinta situat ia 
fi nanciara finala si care este status-ul cu privire la celalalt spatiu oferit de domnul Habermann la 
Prejmer - ce se · va intampla cu el $i de ce nu se incearca directionarea atentiei potentialului 
proprietar/ sponsor $i catre acest spatiu . Andrei Avram (Pre$edinte) mentioneaza ca Centrul 
Cerceta$esc Nocrich are statut de filiala $i are obligatia de a raporta catre ANAF pana la finalul lunii 
aprilie, iar cu privire la relati a ONCR cu domnul Habermann, acestea este gestionata la nivel de CD, 
~! nu de Cent rut Cercet3~esc Nccrich. 

Pct. 8 de pe OZ: Raportul Scout Shop (Anexa 11) 

Adrian Popescu, manager Scout Shop prezinta succint raportul , unde este afi$ata evolutia vanzaril or 
di n 2011 - 2019 - grafic ascendent; diversificarea produselor ~i cat eva cifre de afaceri pe 20 18, 

Face precizari cu privi re la imposibilitatea incasarilor cash la sediul Scout Shop din cauza faptul ca 
proprietarul cladirii unde este sediul nu de~ine un aviz de incendiu. 

Se pri mesc doua recomandari : 

y d::,ir ed unui ::, i::,le111 ,nai d icienl ue IJr0duc~ie :;,i livra re d cclmd$iior - ui11 par led iui Ovidiu 
Ciutescu (Centru Local Lupii Ageri Pope$ti - Leordeni) 



informarea Centrelor Locale printr-un mesaj in momentul in care comanda pleaca prin curier 
- din partea lui Iu!ian Neagu ( delegat din partea Centru!ui Local Dej) 

Comisia de Supraveghere a activitatii Scout Shop isi incheie al doilea mandat in acest an si face un 
npPI catre noi doritori c;~ c;e implice '1n aceasta Comisie . 

Este supusa la vot propunerea de a reinvesti profitul Scout Shop in dezvoltarea activitatii ulterioare 
Scout Shop. Propunerea este aprobata cu 66 PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 2 ABJINERI (68 Centre Locale 
prezente) . 

http: /lag. scout. ro/wp-content/ uploads/ sites/7/20 19/03/Raport-Scout -Shop-2018-compressed. pdf 

Andrei Avram anunta o pauza de cafea si invita reprezentantii Grupurilor Candidate propuse spre a 
deveni Centre Locale in fata AG si se incurajeaza discutiile cu acestia in pauza. 

Lucrarile AG sunt reluate la ora 18.00. 

Pct. 9 de pe OZ: Centre Locale - hotarari privind infiintarea !iii desfiintarea de Centre 
!..oca!e, aprobarea cerer!!or de cbt!nere a perscna!!tat!! juridice 

Centre Locale - Hotarari privind infiintarea de Centre Locale (Anexa 12) 

Andrei Avram (Presedinte) propune ca modalitatea de lucru : prezentare max. 3 min din partea 
fiecarui Grup Candidat, urmata de vot. 

Claudia Frunza (Grup Candidat Prietenii Exploratori, Balan, jud. Harghita) prezinta 
activitatea Grupului Candidat. Mentioneaza ca motivatia de a infiinta un Grup Candidat vine din 
dorinta de a oferi '1ntr-un fest eras minier alternative educationale de petrecere a timpului . 

Este supusa la vot propunerea de '1nfiintare a Centrului Local Prietenii Exploratori , Balan si aprobata 
cu 65 voturi PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 1 ABTINERE. 

Doru Tra!jica (Grup Candidat Pustnicu, Ilfov) prezinta activitatea Grupului Candidat. 
Mentioneaza ca liderii au participat la formari si ca a dorit sa aduca cercetasia ,n judetul Ilfov. 

Este supusa. la vot proyunerea de 1nfiintare a Centrului Local Pustnicu, Ilfov 5i aprobata cu 67 voturi 
PENTRU, 0 !MPOTR!V.A., 1 .A.BT!!'!ERE. 

Petronela Bulgacu (Grup Candidat Sfanta Maria Regina, Coman, jud . Bacau) prezinta 
procesu! de organizare $i evolutia Grupu!ui Candidat. Se mentioneaza ca !ideri i au participat !a 
formarea de pedagogie . Mentioneaza cateva din evenimentele la care au participat. 

Este supusa ia vot propunerea de infiintare a Centruiui Locai Sfanta Maria Regina, Coman si aprobata 
cu 57 voturi PENTRU, 1 IMPOTRIVA, 10 ABTINERI. 

Gabriela Panait (Grup Candidat Roza Vanturllor, Galati) prezinta componenta Grupului 
Candidat si activitatea acestuia, cu sprijinul si mentoratul Centrului Local Braila . Propune un filmulet 
de prezentare cu Festivaiui Luminii , actiuni de ecoiogizare, activitati de fundraising cu martisoare 
etc. Mentioneaza ca au Si o colaborare internationala cu cercetasi din Cahul , Republica Moldova . 

Este supusa la vot propunerea de infiintare a Centrului Local Roza Vanturilor, Galati si aprobata cu 
67 voturi PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 1 ABTINERE. 

Mircea Alina (Grup Candidat Dapyx, Medgidia} prezinta procesul de creare si evolutie a Grupului 
Candidat. Precizeaza ca sunt aprox. 70 de membri aspiranti Si au organizat cu ajutorul me~toratului 
Centrului Local Cercetasii Marini un Camp de Vara . Au pregatit un filmulet de prezentare. l5i doresc 
mult sa mearga mai departe 5i sa ramana in marea familie a cercetasilor. Mentioneaza parteneriate 
cu dlle Ce11lre Lucdle, ONG- uri, dLlivild~i ue fu11urdisir1y elc. 

Este suousa la vot oroounerea de ,nfiintare a Centrului Local Dapyx, Medgi dia $i aprobata cu 65 
voturi P.ENTRU, 0 IM.POTRIVA, 2 ABTINERI. 



Tanase Raisa (Grup Candidat Stella Maris, Navodari) prezinta activ!tati!e Grupu!ui Candidat, 
formarea liderilor, implicarea in comunitate $i semnarea unui protocol de colaborare cu o societate 
de reciclare. 

Este supusa la vot propunerea de infiintare a Centrului Local Stella Maris, Navodari $i aprobata cu 
67 voturi PEMTRU, 0 !MPOTRIVA, 1 .A.BTINERE. 

Andor Iullan (Negre$ti Scout, Negre$ti) prezinta componenta $i activitatea Grupului Candidat cu 
ajutorul unui filmulet. Mentioneaza aprecierea pentru mentoratul din partea Centrului Local Sf. 
Dumitru, Valea Lupului $i a altor Centre Locale din regiune. 

Este supusa la vot propunerea d~ infiintare a Centrului Local Negre$ti Scout, Negre$ti $i aprobata cu 
66 voturi PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 1 ABTINERE. 

Corneliu Munteanu (Centru Local Dimancescu, Bucure$ti) precizeaza ca avand in vedere ca o parte 
din arhiva OMCR este depozitata !a e! , ar dori sa caute Tn arhiva, istoricu! cerceta!?iei Tn une!e !oca!itati 
unde astazi se infiinteaza din nou Centre Locale: Navodari, Balan etc .. 

Andrei Avram ii roaga pe domnul Corneliu Munteanu sa caute in arhiva $i sa trimita o in$tiintare catre 
reprezentantii Centrelor Locale nou infiintate. 

Centre Locale - Hotarari privind desfiintarea de Centre Locale (Anexa 13) 

Andrei Avram (Pre$edinte) arata ca pe lista de Centre Locale suspendate se afla Centru Local 
Hunedoara $i Centru Local Gheorghe Murgoci Bucure$ti . Centru Local Hunedoara a pare pe lista 
Centreior Locaie propuse spre desfiin~are ca o formaiitate a statutuiui, in care se precizeaza ca in 
cazul in care un Centru Local este propus spre desfiintare pe parcursul anului , chiar dad\ i$i 
solutioneaza situatia pana in momentul Adunarii Generale, acesta trebuie in continuare sa apara pe 
oz. 

Andrei Avram precizeaza ca deja a fost solutionata situatia care a cauzat suspendarea dar invita 
reprezentantul Centrului Local Hunedoara sa explice situatia . Vlad Hodor (Centru Local Hunedoara) 
precizeaza ca persoana care se ocupa de financiar nu ma! este activa, dar acum s-a remediat 
problema. De asemenea, se vor lua masuri pe viitor pentru a stopa aceste situatii. Andrei Avram 
intreaba dad\ sa renunta la votul prin care se solicita desfiintarea, lucru care se accepta in 
unanimitate 

In cazul Centruiui Local Gheorghe Murgoci , se precizeaza ca s-au facut toate demersuriie pentru a-i 
sprijini in a evita desfiintarea, dar ei nu mai pot sa continue activitatea. 

Centrul Local Gheorghe Murgoci , Bucure$ti se desfiinteaza cu 57 voturi PENTRU , 8 ABTINERI, 1 
IMPOTRIVA, 

https: // docs. google. com/spreadsheets/ di 19ICK3uABFOJ0bb 
fH4BI ReVuyAqus81 Gbl 1 WM4VCgcq/edit#gid= 0 

Centre Lo_cale - Kotariu:Lm:oomt..aprobarea cererilor de ob~inere a personalitatii iuridice 
("PJ")(Anexa 14) · -

Din_ ~artea Cevntruiui_ ~~i~_ersitar Buc_ure~ti , A~drei _D?b!~ ($ef_ Ce~t~u . Locai) prop uni: o prezentare 
ma1 1nteract1va a actIv1tat11 lor. Andrei enumera partIc1pan sau 1mpltcan ale membrilor in evenimente 
locale sau nationale, implicand membrii prezenti in sala . Urmeaza un film scurt despre viziunea 
Centrului Local. 

Propuner_ea de apro~are a ce_rerii de ~btinere a Personalitati i J~ridice pe!Jtru Centru! Universitar, 
Bucure~t1 este supusa la vot $1 aprobata cu 65 voturi PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 1 ABTINERE. 

~in µ~rted Ceni~uiui Constantin Sapaiino, Ia~i, Eiena Ungureanu ($t:!f Certtru Locai) prezirttd 
sItuat1a Centrulur Local , a sediului , a activitatii etc. 



Propunerea de aprobare a cererii de obtinere a Personalitatii Juridice pentru Centrul Local Constantin 
Sapatino, Ia$i este supusa !a vot $i aprobata cu 65 voturi PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 2 ABTINERI. 

Din partea Centrului Local Lupii Ageri, Pope$ti Leordeni, Ovidiu Ciutescu ($ef Centru Local) 
prezinta activitatea Centrului Local, infiintat in 2015, cu mentoratul Centrului Local Dimancescu 
Bucure$ti , avand acum 75 de membri, doua sedii, cu capacitate financiara buna. Mentioneaza ca au 
multi parteneri prin care au reu$it sa atraga sponsorizari pentru Centru Local. Mentioneaza proiectul 
de anvergura Padurea Cerceta$ilor creat intr-o zona care a fost ecologizata, din jud Ilfov. 

Propunerea de aprobare a cererii de obtinere a Personalitatii Juridice Centrului Local Lupii Ageri , 
Pope~;ti Leordeni este supusa Ja vot $i aprobata cu 60 voturi PENTRU, 1 IMPOTRIVA, 5 ABTINERI. 

Din partea Centrului Local Sf. Dumitru, Valea Lupului, Justinian Potoroaca ( eXplorator) 
prezinta intentia de a deveni Centru Local cu Personalitate Juridica $i de a decongestiona volumul de 
munca de la nivel national. 

Propunerea de aprobare a cererii de obtinere a Personalitatii Juridice Centrului Local Sf. Dumitru , 
Valea Lupului este supusa la vot $i aprobata cu 63 voturi PENTRU, O IMPOTRIVA, 3 ABTINERI. 

Adriana Prodan (Centru Local Deva) ia cuvantul $i precizeaza ca acum 3 ani au solicitat aprobarea 
cererii de obtinere a Personalitatii Juridice, dar au fost sfatuiti de autoritatile locale din Deva sa 
ramana sub umbrela ONCR. Acum sunt pregatiti $i au reluat procesul , dar au primit de la CD aviz 
negativ pentru incapacitatea de gestiune financiara. Adriana Prodan mentioneaza ca avizul CD este 
doar consultativ $i cere votul AG. 

Andrei Avram (Pre$edinte) precizeaza ca Statutu! mentioneaza foarte c!ar criterii!e $i ,n baza acestora 
$i a experientelor din ultimul an , CD considera ca Centru Local Deva nu este pregatit sa se dezvolte 
ca filiala. 

Andrei Avram (Pre$edinte) mentioneaza ca in acest caz primul vot este ca AG sa treaca peste 
recomandarea CD de a nu oferi dreptul de a primi aprobare pentru solicitarea de obtinere a PJ din 
partea Centrului Local Deva . 

Nicolaie Alma$i (Centru Local Mircea eel Batran , Ramnicu Valcea) solica cateva detalii despre avizarea 
negativa. Andrei Avram (Pre$edinte) mentioneaza depa$irea , in mod consecvent a termenelor, 
pentru transmiterea documenteior financiare. 

Munteanu Alexandru $tefanut (Centru Local Sf. Nicolae Bucure$ti) precizeaza ca teoretic un Centru 
Local cu PJ nu incurca ONCR. 

Bianca Ne$iu-Bedreag (invitat) intreaba care e avizul Comisiei de Cenzori . Nu exista o pozitie a 
Comisie1 de Cenzori pentru acest subiect, pentru ca situatiile se rezolva intotdeauna de Echipa 
txecut1va i'na1nte de a fi trimise spre Com1sia de Cenzori. 

Ad rian Popescu (Centru Local Cabana Scout, Bucure$ti) mentioneaza ca ei au votat 1n AG local 
punctul de pe OZ care include $i Centru Local Deva . Se precizeaza ca a fost alegerea Centrului Local 
fn a trece peste avizarea Consiliului Director. 

Emanuel Hadimbu (membru CD) mentioneaza ca Centru Local Deva nu indepline$te conform 
Statutului cerintele pentru avizare - 10 lideri $i SO de cerceta$i. 

Andrei Avram (Pre;;edinte) solicita votul pentru trecerea peste avizul CD 1n cazul solicitarii din partea 
Centrului Local Deva privind aprobare obtinerii PJ $i urmare a votului in plen , propunerea este 
respinsa cu 13 voturi PENTRU, 36 ABTINERI , 14 IMPOTRIVA. 

Coman Luiza Daniela , invitatul din partea Grupul Candidat Licuricii , Buzau mentioneaza ca $i ei au o 
situatie similara $i au primit aviz negativ pentru infiintarea ca Centru Local $i solicita trecerea peste 
avizul CD . Se solicita exp!icatii din sala . Iulian Popescu (Centru Local Ecaterina Teodoroiu , Targu Jiu) 



precizeaza ca sunt dlscutil inutile $1 ca Statutul $i Regulamentul sunt dare pe aceste subiecte $i CD 
functioneaza ca un flltru . 

Ovidiu Ciutescu, Centru Local Lupll Ageri , Pope$tl Leordenl spune ca Grupul Candldat neavizat pare 
lmplicat $1 actlv, dornlc sa invete. 

Amalia Bohateret (invitat) sollcita mentlonarea art. din Statut care exprlma ca avizul CD este 
obligatorlu , nu consultatlv. Andrei Avram (Pre$edinte) precizeaza ca CD a interpretat ca daca nu zice 
ca este consultativ, atuncl e obligatoriu. 

Andrei Avram supune lar la vot, trecerea peste avlzui CD in cazul sollcitarll Grupulul Candldat Llcurlcil 
Buzau $i este respinsa cu 12 voturi PENTRU 34 ABTINERI, 18 IMPOTRIVA. 

valldare sucursale s1 tmale ONCR oentru actuallzarea bazelor de date la Judec6torle sl 
ANAE CAnexele 1s - Anexa 18) 

Andrei Avram (Pre$edinte) precizeaza ca legislatia nationala, atat cea fiscala , cat $i cea care prevede 
in mod specific funqlonarea ONG-urllor s-a schlmbat pe parcursul anllor ultlmelor 25 de anl de cand 
noi suntem activi. Cu ajutorul Echipel Executive se monltorlzeaza atent $1 se informeaza Centre 
Locale cu privire la modificarile actuale ori de cate ori este necesar, insa este necesar $1 aducerea la 
zi a datelor din trecut. Ca $1 informare generala $1 pentru a fi totl cel prezentl in cuno$tlnta de cauza, 
se precizeaza ca exista 2 registre mari in care se pot vedea datele unei organizatli : la Judecatorie $i 
la ANAF. 

Andrei Avram (Pre$edinte) precizeaza ca este foarte important sa realizam aceasta actualizare din 
punct de vedere juridic $i fiscal $1 confirma ca datele prezentate pe ag.scout.ro sunt corecte $1 in 
conformitate cu inscrisurile din Registrele precizate. 

Andrei Avram ( Pre$edinte) supune la vot certlficarea datelor din cele 4 baze de date. 

Elena Lupoaea Petrea (Centrul Local Orizont Bra$OV) cer clarificari despre entitatile inscrise in jud. 
Bra$OV. Mihaela Girleanu (director executiv ONCR) ofera detalil complete conform anexelor: o 
entitate este Centru Local Virgil Onitiu Bra$OV, o entitate are acela$i nume - Virgil Onitiu, dar un alt 
cod fiscal - deci nu exlsta, o entitate este un punct de lucru infiintat de Sucursala Ion Solu Cristian 
pe o adresa de Bucure$ti , o entitate este fillala Ion Soiu Cristian . 

Se clarlfica situatia Centrului Local Pele$ Sinala care nu a fost infiintata niciodata juridic ca filiala a 
ONCR, dar figureaza in prezent ca punct de lucru la ANAF. 

Se supune la vot certificarea faptului ca entitatllor inscrise la ANAF conform Anexei 15 au fost 
infiintate ca filiale in baza Statului $i .Regulamentului ONCR $i functloneaza in prezent ca atare. 

Propunerea este avizata cu 58 voturl PENTRU $i 1 ABTINERE. 

Se precizeaza inca o data ca Adunarea Generala nu infilnteaza sau desfiinteaza Centre Locale, ci 
avizeaza ca structurile .din lista sunt sau nu sunt fill ale ale ONCR. 

Se supune la vot certificarea faptului ca entitatilor inscrise la ANAF conform Anexei 16 NU au fost 
i nfiintate ca filiale in baza Statului $1 Regulamentului ONCR. 

Propunerea este avizata cu 61 voturi PENTRU, 1 IMPOTRIVA, 3 ABTINERI. 

Se supune la vot certificarea faptului ca entitatllor inscrise la Judecatorie conform Anexei 17 au fost 
infiintate ca filiale in baza Statului $1 Regulamentului ONCR $1 funqioneaza in prezent ca atare. 

Propunerea este avizata cu 60 votur1 PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 0 ABTINERE. 



Se supune la vot certifica rea faptulu i ca entitatilor inscrise la Judecatorie conform Anexei 18 NU au 
fost 1nfiintate ca fili ale in baza Statului $i Regulamentului ONCR. 

Propunerea este avizata cu 65 voturi PENTRU, 0 IMPOTRIVA, 1 AB"fINERE . 

httos: /!docs.gooale .com/soreadsheets/d/ 1 YJTRnofUeWagnSh 1 TbWoCluhs7bnzsiKcLU7nFjk9Bc/edi 
t?ts= Sc910737 # g!d = 0 

Andrei Avram ( Pre$edinte) ofera diplome de 20, respectiv 25 de ani de activitate. 

• Centrul Local Oltea Doamna, Tecud impline~e 20 de ani de activitate 

• Centrul Local Axente Sever , Alba Iulia impline~e 25 ani de activitate 

• Centrul Local Craiova 'impline~e 25 de ani de activitate 

• Centrui Local Orion , Miercurea Ciuc impline$1:e 25 de ani de activitate 

• Centrul Local Oscar Skrabel , Bistrita 7mpline$te 25 de ani de activitate 

• Centrul Local Mircea eel Batran, Ramnicu Valcea impline~e 25 de ani de activitate 

• Centrul Local Lotus, Tulcea impline~e 25 de ani de activitate 

Pct. 11 de pe OZ: Rectificare bugetara 2019 (Anexa 19) 

Mihaela GTrteanu ( Director executiv ONCR) prezinta rectificarea bugetara $i precizeaza pe scurt 
motivele principaie care au condus la o schimbare a veniturilor cu peste 50%: lipsa unui plan concret 
de activitati in momentul votului anterior, adaugarea celor patru proiecte strategice, contingentul de 
300 persoane de la Jamboreea Europeana din Polonia , finantarea proiectului MOVIS prin FOSE, 
cotizatia catre FOND, realocarea pentru RAP. 

i ntrucat nu exista intrebari , Andrei Avram (Pre$edinte) propune votarea rectificarii bugetare pentru 
anul i n curs - 2019. Aceasta este supusa la vot $i aprobata cu 62 voturi PENTRU , 0 iMPOTRIVA, 2 
.A.B}1NERI. 

Andrei Avram ( Pre$edinte) aminte$te case mai pot pune intrebari pentru sesiunea de Q&A in cutia 
de la secretariat $i roaga delegatiile sa se asigure ca sunt inscri$i la atelierele de duminica dimineata . 

Lucrarile Adunarii Generale se suspenda la ora 20 .00 . 

Duminica, 7 aprilie 

Lucrarile Adunarii Generale sunt deschise la 09.15. 

Andrei Avram (Pre$edinte) deschide a doua zi de Adunare Generala , prezentand pe scurt programul 
zilei $i invitandu-i pe participanti la ateliere . 

Ulterior vor urma prezentarea concluziilor de la toate ateliere in plen $i sesiunea de Q&A cu 
reprezentatii structurilor/ proiectelor nationale . 

Adunarea Generala imputernice$te pe Oana Ghiocea, Vicepre$edinte ONCR $i Emanuel Hadimbu, 
Secretar CD pentru semnare;:i hotararilor adoptate de prezenta AG . 



Adunarea Generala o imputernice~te pe dna. Bianca Iloaia -Pirvulescu , identificata prin CI seria MH 
nr. 447347, CNP 2960317250028, eliberat de SPCLEP Dr. Tr. Severin la data de 25 .03 .2014, 
secretar admlnlstrativ, in calltate de reprezentant special pentru indeplinirea formalitatilor de 
inregistrare a hotararilor luate de catre Adunarea Generala din 6-7 aprilie 2019 . 

Andrei Avram (Pre~edlnte ONCR) transmite participantilor un cuvant de incheiere . Adunarea 
Generala a ONCR este declarata inchisa duminica, 7 aprilie 2019, ora 09.15 . 

Proces Verbal intocmit de: 

Robert Ormosi 
Centrul Local Cerceta~ii Marini, Constanta 
Comisia de eda re a Procesului Verbal 

adejda Codrea 
Centrul Local Cetatea Ro~ie, Sibiu 
Comisia de Redactare a P ocesului Verbal 

Organizatia Nationala "Cerceta 

--·----·-------------. 
Avocat Lltcanu lrlna-Eva 

Avocat Gheorghlta Gelu Adrian 
. in conformitate cu rjlspozitlile articolului 3 

~ Im . !1) lit. c) din Legea nr. 51/1995 atest d~ta 
ide nt1tatea p!lrtilor ~i contlnutul prez liln\ulul act : 

Nr. q Data a+ · C ~ . GD(., 
Semnlltura 
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